
Artikel 37 vragen PRO Gulpen-Wittem 

m.b.t. helikoptervluchten 

Gulpen, 29 augustus 2018 

 

 

 

Geacht College, 

Op zondag 26 augustus heeft het bedrijf ‘HeliCentre’ (gevestigd in Lelystad) verschillende 

vluchten uitgevoerd om personen van Houthem in de gemeente Valkenburg naar circuit 

Spa Francorchamps te vervoeren, waar op dat moment een Formule 1-race plaatsvond. 

Zij boden een shuttle-service aan om deze dienst te kunnen verlenen. Deze vluchten 

gingen uiteraard ook over onze gemeente. 

Wij realiseren ons terdege dat de Provincie Limburg gaat over ons luchtruim en de 

vergunningen. Ons bereiken echter geluiden van inwoners dat deze vliegbewegingen als 

(zeer) storend ervaren worden. In april was er reeds de actie van de PLUS met 64 

vluchten, nu deze shuttle-dienst naar Spa. 

Naast overlast is een helikopter-shuttledienst slecht voor het milieu, wij hebben juist in 

ons coalitieakkoord opgenomen dat de milieubelasting zo laag mogelijk moet zijn in ons 

vijfsterrenlandschap en leefbaarheid in de kernen gewaarborgd moet blijven. Ongewenst 

verkeer wordt in stiltegebieden zelfs bestreden, voor onze fractie valt ook luchtverkeer 

daar onder. Bovendien passen dit soort acties niet bij het recent verkregen Cittaslow 

keurmerk en het voornemen om het Heuvelland op de Unesco Werelderfgoedlijst te 

plaatsen. 

De fractie PRO Gulpen-Wittem heeft zodoende de volgende vragen: 

1. Bent u bekend met deze vluchten? 

2. Heeft u al contact opgenomen met de provincie Limburg om uw 

zorgen/ongenoegen over deze vluchten te uiten? 

3. Indien nee, bent u bereid en voornemens dit op korte termijn alsnog te doen? 

4. Bent u bereid om inwoners bij eventuele soortgelijke acties vooraf te informeren? 

Wij zien uw antwoorden graag spoedig tegemoet. 

Met vriendelijke groet, 

Gemeenteraadsfractie PRO Gulpen-Wittem 

Jack Cremers 

René Nijssen 

Ineke v.d. Laan 

Sacha Vos 

Martijn Dols 


